
Popatrzcie,  jaką  miłością
obdarzył nas Ojciec
Św.  Jan  Apostoł  zachęca  nas  dzisiaj  do  zadziwienia  nad
miłością jaką zostaliśmy ukochani przez Boga Ojca. Wiemy, że
św. Jan był umiłowanym uczniem Pana Jezusa. To właśnie on, jak
syn przy ojcu, spoczywał na piersi Jezusa, wsłuchiwał się w
bicie Jego serca. Jan jako jedyny z apostołów stał wraz z
Maryją i innymi kobietami pod krzyżem Jezusa. To także wyraźny
znak przyjaźni z Chrystusem. Gdy wszyscy uczniowie pouciekali,
przerażeni tym co się stało, Jan idzie pod sam krzyż, by być
blisko Mistrza i Przyjaciela, nie opuszcza Go, po prostu jest,
stoi blisko Jezusa. Jemu konający Zbawiciel powierzył swoją
Matkę: Oto Matka twoja. I od tej godziny uczeń wziął Ją do
siebie. W miłości Maryi, którą św. Jan przyjmuje, otrzymuje on
to wszystko, co otrzymał od Niej Pan Jezus, tzn. serdeczne
umiłowanie Boga Ojca. To wszystko każe nam przyjąć słowa św.
Jana  o  wielkiej  miłości  Boga  Ojca,  jako  prawdziwe  i
wiarygodne,  bo  on  sam  tej  miłości  doświadczył,  będąc  tak
blisko miłującego serca Pana Jezusa i równie blisko serca
Matki Bożej. Ktoś powie: A co mnie to wszystko obchodzi, życie
jest brutalne, rządzi się swoimi prawami. Walka o byt jest
bezwzględna, coś ugrasz albo stracisz. A jednak, w tym czasie
wielkanocnym  słowa  św.  Jana  mocno  do  nas  przemawiają.
Przenoszą nas na inny poziom myślenia i nadziei, niż ten, w
którym się poruszamy. Warto wieczorem ułożyć głowę na sercu
Pana Jezusa, warto codziennie rano przyjąć do siebie Maryję, i
tak żyć w miłości Boga Ojca. [prob.]     
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